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REPUBLIKA HRVATSKA
zAGREBAdKA ZupANU.q,
opelxl PoKUPSKo

Opdinsko vije6e

ZAPISNIK
sa 11. sjednice Opdinskoga vije6a Opiine Pokupsko odrZane dana 14. rujna,2018. godine u

prostorijama Op6ine Pokupsko s podetkom u 10,00 sati

Prisutni vijednici: Stj epan Sudec, Miroslav Lukinii, Mirko Bani6, Josip Marekovid, Ivan
Skender, BoZidar Sestak, Ivan iunovii i Milan Antolovii.

Sjednici su takoder prisustvovali nadelnik BoZidar Skrinjarii. Zeljka Skrbin, Gordana Markuz
i Andrea Martinovi6.

Odsutni: Stjepan Sandor, zamjenik nadelnika, Zeljko Brajkovi6, Matij a Sestak i Martina
Popovdi6, vijeinici.

Stjepan Sudec, predsjednik, pozdravio je prisutne, otvorio je sjednicu, utvrdio broj prisutnih
vijeinika, utvrdio je daje prisutno 8 vije6nika, te predloZio sljedeii dnevni red:

dnevni red:

Izvje56e Mandatne komisije i verifikacija mandata dlana Op6inskog vijeia;

Usvajanje Zapisnika sa 10. sjednice Opiinskog vijeia Opiine Pokupsko;

Prijedlog Izvje56a o radu opiinskog nadelnika Opdine Pokupsko za
razdoblje od 01.01.2018. do 30.06.2018. godine i Zakljudka o donoSenju
istoga;

Prijedlog Polugodi5njeg izvje3taja o izvrSenju Proraduna Op6ine Pokupsko
za ruzdoblje od 1 .1. do 30.6.2018. godine;

Prijedlog PolugodiSnjeg izvjeStaja o izvrSenju Financijskog plana KrjiZnice
Pokupsko za razdoblje od 1.1. do 30.6.2018. godine;

Prijedlog Zakljtdka o ispravku Odluke o uvjetima i nadinu drZanja kuinih
ljubimaca i nadinu postupanja s napu5tenim i izgubljenim Zivotinjama i
divljim Zivotinjama;

1.

2.

J.

4.
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7. Prijedlog Zakljudka o ispravku tehnidke pogre5ke u I. izmjenama i
dopunama Programa gradnje objekata i ureclaja komunalne infrastrukture u
Op6ini Pokupsko za 2018. godinu;

8. Prijedlog Odluke o imenovanju dlana Mandatne komisije;

9. Prijedlog Odluke o imenovanju dlana Odbora za imenovanje naselja, ulica i
trgova;

10. Prijedlog Odluke o imenovanju
gradana;

1 i. Aktualni sat.

dlana Odbora za predstavke i prituZbe

Predsjedavaju6i daje dnevni red na glasanje. Dnevni red jednoglasno je prihva6en.

Ad. l IzvjeS6e Mandatne komisije i verifikacija mandata ilana Opdinskog vijeda

Predsjednik Opiinskog vije6a utvrduje da Matija Sestak nije pdsutan na sjednici te zbog toga
nije mogude verificirati njegov mandat s obzirom daje potrebna njegova prisega na duZnost
vijeinika. Navedenu todku dnevnog reda odgada za sljede6u sjednicu Opiinskog vije6a.

Predsjednik Op6inskog vije6a dao je prijedlog o odgodi verifikacije mandata Matije Sestaka
na glasanje.

ZAKLTaAK: Sa 8 glasova ,,2a" jednoglasno je prihva6ena odgoda verifikacije mandata
dlana Op6inskog vije6a za sljede6u sjednicu.

Ad.2. Usvajanje Zapisnika sa 10. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Pokupsko

Predsjedavajudi je otvorio raspravu.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspravu i dao Usvajanje Zapisnika sa 10. sjednice Opiinskog
vijeia Opiine Pokupsko na glasanje.

ZAKLJUCAK: Sa 8 glasova ,,2a" jednoglasno je usvojen Zapisnik sa 10. sjednice Opdinskog
vije6a.

Ad.3. Prijedlog Izvje56a o radu opdinskog naielnika Op6ine Pokupsko za razdoblje od
01.01.2018. do 30.06.2018. godine i Zakljuika o dono5enju istoga

Predsjedavajuii je otvorio raspra\.u.

Andrea Martinovi6, upoznala je prisutne sa Prijedlogom Izvje56a o radu opiinskog nadelnika
Opiine Pokupsko za razdoblje od 01.01.2018. do 30.06.2018. godine i Zakljudkom o
dono5enju istoga.



Predsjedavajuii je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Izvjesia o radu opiinskog nadelnika
Opiine Pokupsko za razdoblje od 01.01.2018. do 30.06.2018. godine i Zakllfika o dono5enju
istoga na glasanje.

ZAKLJUaAK Sa 8 glasova ,.2a" jednoglasno je usvojen Prijedlog lzvje5ia o radu opiinskog
nadelnika Opiine Pokupsko za razdoblje od 01.01.2018. do 30.06.2018. godine i Zakljudak o
donoSenju istoga.

Ad.4. Prijedlog Polugodi5njeg izvjeltaja o izvrienju Proraiuna Opdine Pokupsko za
razdoblje od 1.1. do 30.6.2018. godine

Predsjedavajudi je otvorio raspravu.

Josip Marekovii je u ime Odbora za financije Opiinskog vijeia Op6ine Pokupsko iznio
pozitivno miSljenje odbora.

Zeljka Skrbin, upoznala je prisutne sa Prijedlogom Polugodi5njeg izvje5taja o izvrlenju
Proraduna Opiine Pokupsko za razdoblje od 1.1. do 30.6.2018. godine.

Ivan iunovii, vije6nik: ,,Imamo primjedbu na samo financijsko planiranje, smatramo da je
nerealno previ5e planirati pa onda ostvariti samo 7o/o."

BoZidar Skinjari6, nadelnik: ,,SlaZem se potpuno, jako je teSko planirati, planiramo na osnolu
javljanja na natjedaje. Jednostavno to je najteZi dio posla u planiranju proraduna...

Predsjedavajuii je zakljudio raspraw i dao Prijedlog Polugodisnjeg izvjestaja o izvrsenju
Proraduna Opiine Pokupsko za razdob\je od 1.1. do 30.6.2018. godine na glasanje.

ZAKLJUdAK Sa 6 glasova ,.2t" i 2 ,,protiv" usvojen je prijedlog polugodi5njeg izvjeitaja o
izvrSenju Proraduna Opdine Pokupsko za razdoblje od 1.1. do 30.6.2018. godine.

Ad. 5. Prijedlog Polugodi5njeg izvje5taja o izvrSenju Financijskog
Pokupsko za razdoblje od 1.1. do 30.6.2018. godine

Predsjedavajudi je otvorio raspraw.

plana Knjiinice

Josip Marekovii je u ime odbora za financije opiinskog vijeda opdine pokupsko iznio
pozitivno miSljenje odbora.

Gordana Markuz, upoznala je prisutne sa Prijedlogom polugodisnjeg izvjestaja o izvrienju
Financijskog plana KnjiZnice Pokupsko za razdoblje od 1.1. do 30.6.2018. godine.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspravu i dao Prijedlog polugodisnjeg izvjestaja o izvrsenju
Financijskog plana KnjiZnice Pokupsko za razdoblje od 1 .1 . do 30.6.201 8. godine na glasanje.

ZAKLTaAK: Sa 8 glasova ,,2a" jednoglasno je usvojen prijedlog polugodisnjeg izvjestaja o
izwsenju Financijskog plana Knjiznice Pokupsko za razdoblle od 1.1. do :o.o.iois. gtaine.



Ad. 6. Prijedlog Zakljuika o ispravku Odluke o uvjetima i naiinu drZanja kudnih
ljubimaca i naiinu postupanja s napu5tenim i izgubljenim iivotinjama i divljim
iivotinjama

Predsjedavajudi je otvorio raspravu.

BoZidar Sestak je u ime Odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,
vodoprivredu, komunalne djelatnosti, . prostomo uredenje i za5titu okoli5a iznio pozitivno
miSljenje odbora.

Andrea Martinovi6, upoznala je prisutne sa Prijedlogom Zakljudka o ispravku Odluke o
uvjetima i nadinu drZanja ku6nih ljubimaca i nadinu postupanja s napuStenim i izgubljenim
Zivotinjama i divljim Zivotinjama.

Predsjedavajudi je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Zakljudka o ispravku Odluke o uvjetima
i nadinu drZanja kuinih ljubimaca i nadinu postupanja s napu5tenim i izgubljenim Zivotinjama
i divljim Zivotinjama na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 8 glasova ,,2a" jednoglasno je usvojen Prijedlog Zakljudka o ispravku
Odluke o uvjetima i nadinu drZanja ku6nih ljubimaca i nadinu postupanja s napu5tenim i
izgubljenim Zivotinjama i divljim Zivotinjama.

Ad. 7. Prijedlog Zakljuika o ispravku tehniike pogrelke u I. izmjenama i dopunama
Programa gradnje objekata i uretlaja komunalne infrastrukture u Opdini Pokupsko za
2018. godinu

Predsj edavaj u6i j e otvorio raspravu.

Zeijko Brajkovii je u ime Odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,
vodoprivredu, komunalne djelatnosti, prostomo uretlenje i za5titu okoli5a Opiinskog vijeia
Opiine Pokupsko iznio pozitivno mi5ljenje odbora.

Gordana Markuz, u.poznala je prisutne sa Prijedlogom Zakljudka o ispravku tehnidke
pogre5ke u I. izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i uredaja komunalne
infrastrukture u Op6ini Pokupsko za 2018. godinu.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Zakljudka o ispravku tehnidke pogre5ke
u I. izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i uredaj a komunalne infrastrukture u
Op6ini Pokupsko za20l8. godinu na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 8 glasova ,,2a" jednoglasno je usvojen Prijedlog Zakljudka o ispravku
tehnidke pogreike u I. izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i uredaja
komunalne infrastrukture u Op6ini Pokupsko za 2018. godinu.



Ad. 8. Prijedlog Odluke o imenovanju ilana Mandatne komisije

Predsjedavajuii je otvorio raspralu.

Miroslav Lukinid je u ime Odbora za izbor i imenovanje, umjesto Tanje Beledi6, predloZio
Josipa Marekoviea za dlana Mandatne komisije.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Odluke o imenovanju dlana Mandatne
komisije na glasanje.

ZAKLJUCAK: Sa 8 glasova ,,2a" jednoglasno je usvojen prijedlog Odluke o imenovanju Josipa
Marekov ica ilanom Mandatne komisije.

Ad. 9. Prijedlog Odluke o imenovanju ilana Odbora za imenovanje naselja, ulica i
trgova

Predsjedavajudi je otvorio raspra!,u.

Miroslav Lukinii je u ime Odbora za izbor i imenovanje, umjesto Tanje Beledii, predloZio
Ivana Skendera za dlana Odbora za imenovanje naselja, ulica i trgova.

Predsjedavajuii je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Odluke o imenovanju dlana Odbora za
imenovanje naselja, ulica i trgova na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 8 glasova ,,2a" jednoglasno je usvojen prijedlog Odluke o imenovanju lvana
Skendera dlanom Odbora za imenovanje naselja, ulica i trgova.

Ad. 10. Prijedlog Odluke o imenovanju ilana Odbora za predstavke i prituZbe gradana

Predsjedavajuii je otvorio raspravu.

Miroslav Lukinid je u ime Odbora za izbot i imenovanje, umjesto Tanje Beledii, predloZio
Miroslava Lukiniia za dlana Odbora za predstavke i prituZbe gradana.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspral,u i dao Prijedlog Odluke o imenovanju dlana Odbora za
predstavke i prituZbe gradana na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 8 glasova ,,2a" jednoglasno je usvojen prijedlog Odluke o imenovanju
Miroslava Lukiniia dlanom Odbora za predstavke i prituZbe gradanja.

Ad. 11. Aktualni sat

Miroslav Lukini6, vije6nik, istide problem javnog prijevoza koji je u katastrofalnom stanju te
traZi odgovor na pitanje kako pronaii rjeSenje problema. Takoder moli za angalman Op6ine
Pokupsko pri uvodenju rasvjete na nogometnom igraliStu u Pokupskom.



BoZidar Skdnjari6, nadelnik, detaljno obja3njava problematiku javnog prijevoza i navodi
informacije dobivene na sastanku odrZanom dan prije sa direktorom Autoturista i
predstavnicima Zagtebadke Zupanije te obe6ava rje5enje problema rasvjete na nogometnom
igraliStu u Sto kaiem roku.

Ivan Skender,vije6nik: ,,Interesiraju me vodoprivredni radovi vezani uz prokop kanala u
Lijevim Stefankima i Lukini6 Brdu te Sumska cesta Lijevi Stefanki Posavci, u kakvom je to
stanj u?"

Gordana Markuz, daje informacije o postupku ureilenja Sumske ceste Lijevi Stefanki -
Posavci, a nadelnik BoZidar Skrinlari6 odgovara na pitanje o vodoprirednim radovima.

Ivan dunovi6, vije6nik, istide problem dotrajalosti stupova na koje se planira postavljanje led
rasvjete te postavlja pitanje vezano uz izgradnju mosta u sklopu radova na Sumskoj cesti
Posavci - Delnice. Smatra kako bi trebalo postaviti rasvjetu preko ljeta na Setnici uz kupu u
mjestu Oredidi.

BoZidar Sestak, vijeinik, pohvaljuje KGP Pokupsko radi postavljanja nogometnih mreLa na
igraliStu.

Josip Marekovi6, vijednik, izraLava nezadovoljstvo javnim prijevozom te moli da se u Hotnji
postave tri rasvjetna tijela kako bi cijelo mjesto bilo osvijetljeno.

Mirko Bani6, vije6nik, izraLava zadovolj stvo zbog otvorenja benzinske postaje te postavlja
pitanje o podetku rada djedjeg vrti6a. Takoder istide kako radovi na cesti Pokupski Gladovec -
Strezoievo joS nisu podeli.

BoZidar Skrinjarid, nadelnik, daje informacije o natjedaju kojim bi se sufinancirao rad djedjeg
vrtiia u Pokupskom te o prioritetima vezanima uz radove na Sumskim prometnicama.

Josip Marekovi6, vije6nik, izraiava nezadovoljstvo odriavanjem Zupanijskih cesta te istide
kako .je potrebno ri e5enje tog problema.

Ivan iunovi6, vije6nik, navodi problem lo5eg di5ienja snijega na cestama te traZi da se to
pitanje prije zime rijeSi.

Gordana Markuz predstavila je prisutnima prijedlog cjenika Eko flora.

Sjednica Opiinskog vijeia Opiine Pokupsko zaklj udena j e u 1 1:OOsati.

KLASA: 02 1-05/1 8-01/06
URBROJ: 238-22-l-18-6
Pokupsko, 14.09.2018.

Zapisnitar

t3^r5ira.r'r'
Andrea Martinovid, mag.nov.


